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طرفدار استقلال باشید 
اما به پیروزی هایش چنگ نزنید

ب��ه گزارش ایس��نا و ب��ه نقل از باش��گاه 
استقلال، در بیانیه آبی های تهران آمده است: 
»این چه رفتاری است که یک روز قبل از بازی 
حس��اس لیگ برتر به هواداران استقلال نامه 
می نویس��ند و از عشق و علاقه و تعصب خود 
می گویند و روزی دیگر وقتی موفق نیس��تند 
به پیروزی های تیم مورد علاقه همان هواداران 
»چنگ« می زنند و هزار عامل بی ربط را دلیل 
توقف خ��ود می دانند؟ آیا برخی مربیان لیگ 
برتر »قاضی« ش��هر ش��ده اند که خودشان را 
جای داور و مسؤول می گذارند و غیرمنصفانه 
درباره داوری مس��ابقه استقلال با پیکان نظر 
می دهند، کسی هم نیس��ت از ایشان بپرسد 
ش��ما با کدام مس��ؤولیت در این باره »حکم 
نهایی« می دهید؟ کج��ای این رفتار حرفه ای 
است؟ اگر همین امروز رسانه ای بی طرف، یک 
جدول براساس اشتباهات داوری تنظیم کند، 
برخی تیم ها صدرنش��ین این جدول خواهند 
بود. باشگاه استقلال به گواه اکثر کارشناسان 
»مس��تقل« در فص��ل ج��اری در موض��وع 
اشتباهات داوری، میزان زیان و ضررش بسیار 
بیشتر از سودش بوده اس��ت اما این ادعا هم 
یک حکم نهایی نیس��ت و بدون تردید درباره 
آن بحث و بررسی های فراوان لازم است. علاوه 
بر همه این حرف ها فوتبال پاک با حرف اتفاق 
نمی افتد. فوتبال پاک به فوتبال ضد دوپینگ 
گفته می شود، به فوتبالی که قرار است دیگر 
»کش��و«ها حامی آن نباش��ند و باشگاه ها با 

هوادارانشان حمایت شوند و نه غیر از این!«

 AFC پایان یافتن مهلت یکساله
به ایران

با پایان یافتن مهلت AFC به ایران، لیگ 
دس��ته یک در س��ال آینده در یک گروه 20 
تیمی برگزار می ش��ود. کنفدراسیون فوتبال 
آس��یا AFC برای تغییر در نح��وه برگزاری 
لیگ دسته یک ایران از دو گروه به یک گروه، 
یک سال به فدراسیون ایران فرصت داده بود 
که این مهلت در پای��ان لیگ جاری به اتمام 
می رسد. غلامرضا بهروان با تایید این خبر به 
ایسنا گفت: س��ازمان لیگ بنا دارد مسابقات 
لیگ دسته یک که هم اکنون در دو گروه 12 
تیمی برگزار می شود را از فصل آینده در یک 
گروه 20 تیمی برگزار کند. اگر چه فشار بسیار 
زیاد خواهد بود و کار سخت است اما باید این 
کار عملیاتی شود تا بتوانیم در فصل 96– 95 
هم تعداد تیم های لیگ یک را به استاندارد 18 

تیمی برسانیم.

بازگشت قوچان نژاد به چارلتون 
تکذیب شد

رضا قوچان ن��ژاد در ابتدای فصل جاری از 
چارلتون جدا ش��د و به صورت قرضی به تیم 
الکویت پیوست. وی پس از پشت سر گذاشتن 
ی��ک نیم فصل در لیگ کویت حالا از این تیم 
هم جدا ش��ده و ب��دون تیم مانده اس��ت. در 
حالی ک��ه قوچان نژاد بازیکن تی��م چارلتون 
محس��وب می ش��ود و می تواند ب��ه این تیم 
بازگردد اما سرمربی این تیم انگلیسی بازگشت 
 مهاجم ایرانی سفیدپوش��ان لندنی را تکذیب
کرده است. گوی لوزون، سرمربی تیم چارلتون 
که به فکر تقویت تیمش است درباره احتمال 
بازگش��ت رضا قوچان نژاد ب��ه این تیم گفت: 
»در حال حاضر ما برنامه ای برای بازگرداندن 
قوچان نژاد نداریم«. حالا که بازگشت مهاجم 
تیم ملی کشورمان به تیم سابقش هم تکذیب 
شده باید دید در ادامه فصل چه سرنوشتی در 

انتظار او خواهد بود.

قهرمانی نیروی زمینی 
در مسابقات کشتی

 ب��ه گ��زارش رواب��ط عموم��ی س��ازمان 
تربیت بدنی ارتش، در مسابقات کشتی که به 
مناس��بت دهه فجر در 2 رشته آزاد و فرنگی 
برگزار ش��د، نیروی زمینی در 2 رشته آزاد و 
فرنگی مقام نخس��ت را کسب کرد. همچنین 
در رش��ته آزاد، نیروی هوایی و پدافند هوایی 
خاتم الانبی��ا)ص( و در رش��ته فرنگی، پدافند 
هوای��ی خاتم الانبی��ا)ص( و نی��روی دریایی 

مقام های دوم و سوم را از آن خود کردند.
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آیا ایتالیا در حال فاصله گرفتن 
از فوتبال پرافتخار خود است؟

امين ابطحی: فوتبال ایتالیا چند س��الی است 
از موفقیت به دور مانده و به نوعی دوستداران 
فوتبال ایتالیا در حال تجربه شکست فرهنگ 
فوتبالی این کشور هستند؛ آیا چشم اندازی برای 
بهبود وضعیت موجود می توان داشت؟ فاصله 
گرفتن ایتالیا از فوتب��ال پرافتخارش موضوع 
جدیدی نیست، به طور میانگین در نیم فصل 
 A گذشته تنها 22000 نفر بازی فوتبال سری
را از نزدی��ک دنبال کرده ان��د که این مقدار در 
مقایسه با فصل قبل شاهد کاهشی 10درصدی 
بوده اس��ت. ب��ه نظر می رس��د تماش��اگران 
ایتالیایی برنامه ای دیگر جز تماشای دیدارهای 
خسته کننده و شکنجه آور باشگاه های مطرح 
این کش��ور، برای خ��ود ت��دارک دیده اند. در 
سال 2014 دوستداران فوتبال بار دیگر شاهد 
افت فوتبال ایتالیا و کالچو بودند. بعد از حذف 
ناخوش��ایند تیم ملی ایتالیا در مرحله گروهی 
جام جهانی برزیل، تنها 2 تیم یوونتوس و رم به 
عنوان نماینده ایتالیا، جواز حضور در رقابت های 
لیگ قهرمانان این فصل را به دست آوردند که 
در این میان تیم رم با قبول شکس��ت سنگین 
1-7 مقابل بایرن مونیخ در اس��تادیوم خانگی، 
علاوه بر ثبت کردن س��نگین ترین شکس��ت 
خانگی در تاریخ باشگاه و حذف از این رقابت ها، 
خاطره تلخ هواداران ایتالیایی را از سال 2014 
میلادی، تکمی��ل کرد. از ابهت و درخش��ش 
گذش��ته فوتبال ایتالیا اثر بس��یار کمی مانده 
است؛ از فوتبال کشوری که سابقه قهرمانی در 
4 جام جهانی را یدک می کش��د و  تا 15 سال 
گذشته بیشتر ستاره های فوتبال دنیا حضور در 
رقابت های سری A را به سایر لیگ های دیگر 
اروپایی ترجیح می دادند. در این میان  اما تنها 
اسپانس��رها و حامیان مالی جنجالی همانند 
ش��یوخ قطری همچنان حاضر هس��تند روی 
نمایش تیم های بزرگ ایتالیایی سرمایه گذاری 
کنند. در اواخر سال گذش��ته میلادی، دیدار 
س��وپرکاپ فوتبال ایتالیا بین 2 تیم یوونتوس 
قهرمان فصل گذش��ته سری A و ناپولی فاتح 
جام حذفی به میزبانی دوحه در کش��ور قطر 
برگزار شد و شیوخ عرب شاهد دیدار نه چندان 
جذاب این دو تیم بودند که تنها یک س��تاره 
در آن خوش درخش��ید؛  آندره پیرلو... . ناپولی 
سرانجام این دیدار را که موارد مشابه آن پیش 
از این در کشورهای چین، آمریکا و حتی لیبی 
نیز برگزار ش��ده بود، در ضربات پنالتی به نفع 
خود خاتمه داد البته برگزاری این دیدارها در 
خارج از ایتالیا تنها به دلیل منافع مالی که برای 
باشگاه ها به همراه دارد، نیست بلکه فدراسیون 
فوتبال این کشور تمایل دارد چنین دیدارهایی 
ب��ه دور از چش��م هولیگان ها، تیفوس��ی ها و 
تماش��اگران جنجالی ایتالیایی که در حاشیه 
س��وپرکاپ فصل قبل، یکی از تماش��اگران را 
به قتل رس��انده بودند، برگزار شود. نشانه ها و 
چشم اندازهایی جهت تغییر روند فوتبال ایتالیا 
در س��ال 2015 دیده نمی ش��ود. برخلاف آن 
حتی آنتونیو کونته، س��رمربی جدید فوتبال 
این کشور که دستمزد بالایش برای اولین بار 
از سوی اسپانس��رها تامین شده، تهدید کرده 
در صورتی که باشگاه های ایتالیایی از تیم ملی 
حمایت لازم را نکنند، از س��مت خود استعفا 
خواهد کرد. مس��اله ای ک��ه در ایتالیا در حال 
وقوع است، سقوط فرهنگ فوتبال این کشور 
اس��ت. ایتالیایی ها نه تنها به عنوان تماشاگر از 
استادیوم ها فاصله گرفته اند بلکه آنها دیگر کمتر 
فوتبال بازی می کنن��د. فوتبال خیابانی دیگر 
در ایتالیا طرفداران خود را از دس��ت داده و به 
خاطره ای ملی در این کشور تبدیل شده است. 

یادداشت اخبار

گروه ورزش�ی: از یک طرف هیات مدیره باش��گاه 
پرسپولیس حکم به ابقای 2 ساله حمید درخشان 
می دهد و از طرف مقابل نماینده های منتس��ب به 
وزارت ورزش ب��ه دوبی س��فر کرده ان��د تا با برانکو 
ایوانکووی��چ و افش��ین قطبی مذاک��ره کنند. این 
تازه ترین حرک��ت وزارت ورزش برای خارج کردن 
پرسپولیس از بحرانی خودساخته است، آن هم در 
فاصله 48 س��اعته تا اولتیماتوم زمانی دولت برای 
خصوصی سازی باشگاه. هفته پیش بود که پس از 
باخت خانگی پرسپولیس برابر ملوان، کمیته فنی 
باشگاه پرس��پولیس به واس��طه برنامه 2 ساله ای 
که حمی��د درخش��ان داده بود، حک��م به تمدید 
قرارداد درخش��ان ناکام داد. این تصمیم جنجالی 
در ش��رایطی گرفته ش��د که باش��گاه پرسپولیس 
نه هواداران را پش��ت خود داش��ت و نه رسانه ها را 
و این تصمیم تعداد مخالفان را هم بیشتر کرد. به 
موازات این تصمیم، خبرهای��ی به بیرون درز کرد 
که نش��ان می داد مدیران ارش��د وزارت ورزش به 
این نتیجه رس��یده اند که پرسپولیس با درخشان 
به جایی نمی رسد. این گمانه وقتی قوی تر شد که 
امیررضا خادم در گفت وگویی رادیویی اعتراف کرد 
که خودش هم از وضعیت پرسپولیس خسته شده 
و این وضعیت برای پرس��پولیس »تاسفبار« است. 
نماینده تام الاختی��ار وزارت ورزش البته در همان 
مصاحبه رادیویی درباره احتمال تغییرات در کادر 
فنی تیم هم گفت که تصمیم با هیات مدیره است 
اما »دست مدیران پرسپولیس برای هرگونه تغییری 
باز است«. هرچند مدیران پرسپولیس از موقعیتی 
که برای تغییر کادر فنی به دست آمده بود استفاده 
نکردند اما نماینده های منتس��ب به مدیران وزارت 
ورزش کارش��ان را از همان زمان برای پیدا کردن 

جانشین حمید درخشان آغاز کردند. 
برانکو و قطبی، 2 گزینه وزارت ورزش ■

بع��د از مدت ه��ا افش��ین قطبی چهارش��نبه در 
خاورمیانه ظاهر ش��د. او که بعد از دو و نیم سال کار 
در تیم شیمیزو اس پالس ژاپن مجبور به ترک کشور 
آفتاب تابان شده بود، چهارشنبه با حضور در ورزشگاه 
الوصل بازی این تیم برابر العین را تماش��ا کرد. جالب 
اینکه عکس حضور او در دوبی توس��ط نزدیک ترین 
دوست رسانه ای اش در ایران در فضای مجازی منتشر 
شد تا ش��ایعه مذاکره او با باشگاه پرسپولیس قوی تر 
شود. تا پیش از این کمتر پیش آمده بود که سفر قطبی 
به کش��ورهای حوزه خلیج فارس تا این حد خبرساز 
شود البته افش��ین قطبی تنها گزینه امیررضا خادم 

برای پرسپولیس نیس��ت. برانکو ایوانکوویچ سرمربی 
نس��بتا موفق تیم ملی در جام جهان��ی 2006 دیگر 
گزینه ای است که برای پرسپولیس در نظر گرفته شده 
اس��ت. او هم در چند روز گذشته بارها با نماینده های 
منتس��ب به وزارت ورزش در دوبی گفت وگو کرده و 
ش��انس بالایی هم برای حضور در پرس��پولیس دارد. 
برانک��و بارها علاقه خود را به حضور دوباره در فوتبال 
ایران نشان داده و اکنون گزینه بالقوه ای برای مربیگری 
در پرسپولیس است. تنها مانعی که پیش پای برانکو 
قرار گرفته مالیات 60 هزار دلاری این کروات محبوب 
اس��ت که از زمان حضورش در تیم ملی به ارث مانده 

است. برانکو در جریان مذاکره اش با نمایندگان وزارت 
ورزش اعلام کرده حاضر است به پرسپولیس بیاید اما 
این مالیات 60 هزار دلاری برای او مشکل س��از است 
اما نمایندگان وزارت ورزش به او اطمینان داده اند که 
مالی��ات عقب افتاده او هم پرداخت خواهد ش��د. بین 
قطب��ی و برانکو که ه��ر دو گزینه های محبوبی بین 
هواداران هس��تند و وجهه رسانه ای خوبی هم دارند، 
شانس برانکو برای حضور بر روی نیمکت پرسپولیس 
بیشتر است و اگر وضعیت پرسپولیس با درخشان مثل 
هفته های اخیر ادامه پیدا کند نباید در انتخاب برانکو 

تردیدی داشت.

دکتر عبدالحمي�د احمدی، 
معاون فرهنگ�ی وزارت ورزش 
حرف ه�ای متفاوت�ی درباره 
اوض�اع این روزه�ای جامعه 
ورزش می زند. او که س�ابقه 
طولانی در نهادهای مختلف 
فرهنگی � ورزشی در کارنامه 
می گوی�د  دارد  خ�ود  کاری 
سال های پرفراز و نشيبی را 
از لحاظ فرهنگی پشت س�ر 
ح�ال  در  ول�ی  گذاش�تيم 
حاظر ب�ه ثبات در این مقوله 
دس�ت پيدا کرده ای�م. دکتر 

احمدی که ریاس�ت انجمن ورزشی نویس�ان 
را ني�ز برعهده دارد، توانس�ته ای�ن انجمن 
را ب�ه ی�ک وضعيت باثب�ات برس�اند. دکتر 
احمدی جمعه صبح در برنامه ورزش و مردم 
درباره شفاف سازی در این پدیده حرف های 
ت�ازه ای به مي�ان آورد. او صحبت هایش را با 
ای�ن جمله آغاز کرد: »من از س�ال 74 کارم 
را ب�ا انجمن ورزشی نویس�ان ش�روع کردم 
و س�ال های پرفرازونش�يبی ه�م داش�تيم، 
ام�ا تلاش ما این بود نهادس�ازی کنيم و این 
انجمن ماندگار ش�ود. از طرفی من از س�ال 
62 در جهاد دانشگاهی مسؤوليت فرهنگی 
داشتم و سال ها دغدغه من مسائل فرهنگی 
ورزش ب�ود. من قبلا با گودرزی هم همکاری 
داشتم و با حضورش در وزارت ورزش شرایط 
ایجاب کرد تا در مسائل فرهنگی به او کمک 
کنم. گودرزی ب�ا روحيه معلمی کار را دنبال 
می کند و اعتقاد به شفافيت دارد. با توجه به 
تاکيدات�ی که مقام معظم رهبری به مس�ائل 
فرهنگی داش�تند، لازم اس�ت 4-3 اشکال 
اساسی را در ورزش برطرف کنيم و به سمت 
توس�عه متوازن ورزش برویم. نگاه تک بعدی 
به ورزش ما را به جایی نمی رس�اند و وظيفه 
دولت و وزارتخانه این اس�ت که نگاه متوازن 
را ایجاد کند. ما اگر ورزش قهرمانی را داریم، 
در ط�رف دیگ�ر ورزش همگانی ه�م وجود 
دارد. توج�ه ب�ه ورزش قهرمانی و همگانی و 
همين طور ورزش بانوان از نکات مهم اس�ت 
که باید به آن توجه ش�ود.« معاون فرهنگی 

وزیر ورزش در پاس�خ به این س�وال که شما 
در صحبت های ت�ان ب�ه پيوس�ت فرهنگ�ی 
اش�اره کردی�د، معن�ی آن چيس�ت، عنوان 
ک�رد: پيوس�ت فرهنگی ب�ه این معناس�ت 
ک�ه ه�ر اتفاق�ی در ورزش می افت�د اگر به 
پيام�د فرهنگی توجه نش�ود تبدیل به ضد 
فرهنگ می ش�ود. گاهی اوقات حاشيه هایی 
را می بينيم که به دليل بی توجهی به مسائل 
فرهنگ�ی اس�ت؛ م�وردی ک�ه در انتخ�اب 
س�رمربی تيم ملی فوتبال امي�د دیدید. اگر 
ما فقط به صورت یک بعدی به مس�ائل توجه 
کنيم ممکن اس�ت عواقب سوء داشته باشد. 
پيوست فرهنگی یک اصل مهم، اما فراموش 
ش�ده اس�ت. احمدی همچنين درباره بحث 
ورود بان�وان به ورزش�گاه ها تصریح کرد: در 
برخی از رش�ته ها اصلًا نمی ت�وان اجازه داد 
بان�وان حضور پي�دا کنند اما در رش�ته های 
دیگر من با مراجع صحبت کردم و اصلًا منع 
ش�رعی وجود ندارد. مع�اون وزیر ورزش در 
بخش�ی دیگر از صحبت های خود با اشاره به 
دلایل پرخاشگری ها و ناهنجاری ها در ورزش 
اظهار داش�ت: برخ�ی افراد به دلي�ل افراط 
و تفری�ط از مس�ير اصلی خارج می ش�وند، 
ممکن اس�ت یکی از دلایل پرخاش�گری ها 
رسانه ها باشند. ما رسانه ها چون نگاه متوازن 
را رعای�ت نکرده ایم یا به س�مت یک ورزش 
خ�اص می رویم یا ورزش قهرمانی. وقتی این 
موضوع عادت ش�ود تبدی�ل به ضد فرهنگ 
می ش�ود، یک�ی از دلایل�ی ک�ه چهره ها به 

می دهند  اج�ازه  خودش�ان 
حری�م را رعای�ت نکنند به 
خاط�ر توجه رسانه هاس�ت. 
اینج�ا نق�ش رس�انه  مه�م 
مس�اوی  می ش�ود.ورزش 
ب�ا قانون م�داری اس�ت، هر 
خ�اص  چارچ�وب  ورزش�ی 
خ�ودش را دارد و این قانون 
باید در همه ش�ؤون ورزشی 
اولين دستور  رعایت ش�ود. 
نوش�تن  ه�م  ورزش  وزی�ر 
قان�ون وزارت ورزش بود که 
ای�ن قانون در هي�أت دولت 
تصویب ش�ده و باید به مجل�س برود. به روز 
کردن اساس�نامه ها، قانون ه�ای برون مرزی 
و آیين نامه ه�ای مختلفی ک�ه داریم در حال 
انجام اس�ت، م�ا بای�د همگی ت�لاش کنيم 
خودم�ان را پایبن�د قان�ون بداني�م. معاون 
فرهنگ�ی وزارت ورزش با بي�ان اینکه نباید 
نتيج�ه گرفت�ن باش�گاه ها را در فوتب�ال به 
وزارت ورزش ربط داد، عنوان کرد: ما قانونی 
داریم که نمی توان به 2 باشگاه پرسپوليس و 
استقلال ریالی پرداخت کرد. ممکن است در 
نتيجه نگرفتن اشکالاتی وجود داشته باشد 
ام�ا نبای�د آن را ب�ه وزارت ورزش ربط داد. 
گودرزی به راحتی می توانس�ت قانون را دور 
بزند تا به این اندازه س�روصدا ایجاد نش�ود 
یا مواردی که درباره واگذاری این باش�گاه ها 
مط�رح بود را انجام ندهد اما با جدیت دنبال 
واگذاری بود؛ کاری که در 15 سال اخير فقط 
درباره آن ش�عار داده ش�ده بود. آقای خادم 
ب�رای این دو باش�گاه اسپانس�ر آورد و حالا 
قرار است مزایده آنها 27 بهمن برگزار شود.
احمدی در پایان درباره بحث شفاف سازی در 
ورزش خاطرنش�ان ک�رد: در دنيای حرفه ای 
همه سعی می کنند ش�رایطی را ایجاد کنند 
تا مردم از ورزش لذت ببرند، ما باید به سمت 
شفاف س�ازی برویم، در همه جای دنيا ارقام 
و مس�ائل مالی اعلام می ش�ود چرا ما باید از 
اعلام این ارقام بترس�يم، اگر ابهام از ورزش 
دور شود ورزش ما شفاف تر می شود و مردم 

می توانند از آن لذت ببرند.

گزارش »وطن امروز« از آلترناتيوهای درخشان

صدای پای برانکو می آید!
پیوس:  دوست دارم 

نفر اول پرسپولیس باشم
فرشاد پيوس، پيشکسوت پرسپوليس در 
برنامه ورزش و مردم درباره مشکلات اخير 
سرخپوش�ان و اینک�ه چرا به این باش�گاه 
نمی رود، گفت: در دوره کاشانی از من دعوت 
کردن�د تا با قطبی همکاری کن�م آن زمان 
نرفتم و اش�تباه هم کردم بعد از آن دنيزلی 
آم�د که باز هم قبول نک�ردم با او همکاری 
کنم. من دوست دارم خودم نفر اول باشم. در 
چند وقت اخير هم چند بار به من زنگ زدند 
من تا جایی که بتوانم و تا الآن هم این کار را 
انجام داده ام در تلاش هستم به پرسپوليس 
کمک کنم اما جایگاه این تيم در این سطح 
نيست. مهم ترین مشکل مدیریت است که 
ثبات ندارد. بازیکنان پرس�پوليس استرس 
ب�الا و روحيه پایينی دارند. ب�ازی  آنها را با 
ملوان دیدم تيمی که اصلاً ش�ور و اشتياق 
نداشت. البته تقصير درخشان هم نيست اما 
وقتی مدیرعامل مشخص نباشد، بازیکنان با 
کدام دلخوش�ی بازی کنند. از طرفی برخی 
بازیکن�ان در این تيم هس�تند ک�ه در حد 
و اندازه پرس�پوليس نيس�تند. البته نباید 
پنالت�ی را به یک بازیک�ن جدید می  دادند، 
زارع ه�م خوب کار کرد. این پيشکس�وت 
پرسپوليس درباره انتقاد پيشکسوتان از این 
تيم تصریح کرد: آنها ح�ق دارند البته من 
موافق برکناری درخشان نيستم. وقتی یک 
مربی خودش تيم را نمی بن�دد اداره کردن 
آن سخت می ش�ود. پيشکسوتان هم حق 
دارند اما ما باید از درخش�ان حمایت کنيم. 
اگر من به عنوان یک پيشکسوت درخشان 
را بکوب�م دودش ب�ه چش�م پرس�پوليس 
و ه�واداران م�ی رود از طرف�ی درخش�ان 
بازیکنان خارجی خوبی نگرفته و آنها در حد 
پرسپوليس نيستند و باید شفاف سازی شود 
آنها چطور به این باش�گاه آمده اند. بازیکن 
سابق پرسپوليس درباره آرزوی فوتبالی اش 
می گوید: آرزویم این است یک روز سرمربی 

پرسپوليس شوم.

چرا باید از اعلام ارقام و مسائل مالی بترسيم؟

احمدی: باید ورزش به سمت شفاف سازی پيش برود

فرهاد مجیدی عضو کمیته فنی 
فدراسیون فوتبال

فره��اد مجیدی که پی��ش از این صحبت  
از حض��ورش در کادر فن��ی تیم ملی به عنوان 
دس��تیار کی روش ب��ود، در ماموریتی جدید 
قرار است بزودی عضو کمیته فنی فدراسیون 
فوتبال شده تا از این پس به همراه سایر اعضای 
این کمیته عملکرد سرمربی تیم ملی را مورد 
بررسی قرار دهد. مرتضی محصص، سرپرست 
کمیته فنی فدراسیون فوتبال با اعلام این خبر 
گفت: علاقه داریم از بزرگان فوتبال در کمیته 
فنی اس��تفاده کنیم که بر همین اساس ابتدا 
جلال طالبی به این کمیته اضافه شده و قرار 
است حسن حبیبی هم به جمع ما اضافه شود. 
البته پس از صحبت هایی که با فرهاد مجیدی 
داشتم قرار است او نیز به جمع ما اضافه شود و 
در جلسه بعدی کمیته فنی فدراسیون فوتبال 
که قرار است هفته آینده برگزار شود، شرکت 
خواه��د کرد. مجیدی بازیک��ن بزرگی بوده و 
در حال حاضر دوره های مربیگری را س��پری 
می کند و ما دوست داریم از این دست بازیکنان 
س��ابق مثل مجیدی و مهدوی کیا که در حال 
حاضر به صورت رسمی در هیچ تیمی مربیگری 
نمی کنند اس��تفاده کنیم. بر همین اساس با 
مجی��دی صحبت کردیم تا به جمع ما ملحق 

شود، او نیز به ما جواب مثبت داد.

تابلوی نتایج


